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Protokół nr 8/2023 

z LIV Sesji Rady Gminy 

z dnia 10 października 2023 roku 

 

Skład Rady: 15, obecnych 13 (według załączonej listy obecności) 

Spoza Rady uczestniczyli: 

1. Władysław Piątkowski – Wójt Gminy  

2. Hanna Grotek – Skarbnik Gminy  

3. Renata Ostatek – Sekretarz Gminy 

4. Adam Balcerowicz – Radny Powiatu Grójeckiego 

5. Adolf Maciak - Radny Powiatu Grójeckiego 

6. Mirosław Pańczyk – radca prawny 

7. Marzena Rosołowska-Kołacz – pracownik UG 

8. Paweł Wasilewski – urbanista 

9. Marcin Pawlak – dyrektor ZGK 

10. Marlena Dudek – Kierownik Referatu Podatków i Opłat  

11. Maria Walewska – Żółcik – dyrektor GZOPO 

12. Maciej Piątkowski – Delegat MIR 

A także sołtysi oraz mieszkańcy.  

Pkt 1.  

Pan Bogusław Sikorski powitał przybyłych radnych i gości, rozpoczął obrady LIV Sesji Rady Gminy 

Belsk Duży, odczytał proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Wystąpienie Radnych Powiatu Grójeckiego 

4. Rozstrzygnięcie uwag wniesionych do planu zagospodarowania przestrzennego 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów przyległych do sołectwie Belsk Duży – Etap II 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu 

9. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od środków 

transportowych na 2024 rok 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek oraz zwolnień w podatku od 

nieruchomości na 2024 rok 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty targowej 

12. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty miejscowej 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu i zaliczenia do kategorii dróg gminnych. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Miasto Radom w 

sprawie ustalenia zasad prowadzenia Międzyszkolnego Punktu Katechetycznego przy Parafii 

Prawosławnej p.w. św. Mikołaja w Radomiu 

16. Podjęcie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku: od nieruchomości, rolnego i leśnego, 

wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso na terenie Gminy Belsk 

Duży 

17. Zapytania i wolne wnioski. 

18. Zamknięcie obrad. 

Pkt 2.  

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad, w związku z tym Rada Gminy obradowała wg przedstawionego 

porządku.  

Pkt 3. 

Pan Adam Balcerowicz  

Poinformował, że wnioski które zostały zgłoszone na poprzedniej sesji, dotyczące dróg powiatowych – 

zostały w części wykonane. Poinformował, także iż powiat otrzymał dofinansowanie na drogę Sadków 

–Lewiczyn. Dodał, że pozostałe wnioski, które zostały złożone nie otrzymały dofinansowania.  

Pan Adolf Maciak  

Poinformował, że sołtysi zwracają się z pytaniami o pomoc z Agencji w skutek przymrozów 

wiosennych. Wyjaśnił, że wraz z Wójtem Gminy Pniewy napisali pismo i udali się na spotkanie z 

Ministrem Rolnictwa w tej sprawie. Dodał, że ich wnioski zostały uwzględnione i będzie wypłacane 

odszkodowanie dla szkód od 50-70%.  

Odniósł się do wyborów do Mazowieckiej Izby Rolniczej, której jest ponownie delegatem.  

Poinformował również, że parafia w Lewiczynie złożyła wniosek o dotację na zabytki, ale niestety z nie 

znanych przyczyn wniosek nie znalazł akceptacji.  

Pani Agnieszka Prokopczyk  

Zwróciła się z pytaniem, kiedy będą obowiązywały zmiany w składaniu wniosków do Agencji? 

Pan Bogdan Zakrzewski  

Zwrócił się z pytaniem, dlaczego pan radny Maciak nie zgłosił drogi Skurów – Wilczogóra? Dodał, że 

ta droga powinna być zgłaszana w pierwszej kolejności niezależnie czy dostanie dofinansowanie czy 

nie.  

Pan Adolf Maciak  

Odpowiedział, że o drogach, które są zgłaszane do dofinasowań decyduje Zarząd powiatu.  

Pkt 4 
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Pan Bogusław Sikorski poinformował, że rozpatrzenie uwag odbędzie się w jednym głosowaniu. Uwagi 

zostały przedstawione Radzie podczas obrad poszczególnych Komisji.  

Rada Gminy Belsk Duży odrzuciła wszystkie uwagi jednogłośnie. 

Pkt 5 

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała nr LIV/467/2023 

Pkt 6  

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr LIV/468/2023  

Pkt 7.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr LIV/469/2023 

Pkt 8. 

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr LIV/470/2023  

Pkt 9. 

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr LIV/471/2023 

Pkt 10. 

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr LIV/472/2023 

Pkt 11 

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr LIV/473/2023 

Pkt 12.  

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr LIV/474/2023 

Pkt 13 

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały. 
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Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr LIV/475/2023 

Pkt 14 

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr LIV/476/2023 

Pkt 15 

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr LIV/477/2023 

Pkt 16 

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr LIV/478/2023 

Pkt 17.  

Pan Władysław Piątkowski  

Poinformował o zadaniach w trakcie, tj. kończy się budowa domu socjalnego w Starej Wsi. 

Dofinansowanie zadania jest z Banku Gospodarstwa Krajowego. Jest dokumentacja na wykonanie 

oświetlenia i drogi. Trwają prace na osiedlu Sady. Poinformował, że zostanie zlecona dokumentacja na 

projekt organizacji ruchu na drodze w centrum Belska. Trzecią inwestycją jest renowacja Parku w 

Oczesałach. Rozpoczął się pierwszy etap przebudowy oczyszczalni ścieków w Belsku. Dzięki temu 

pewne uciążliwości zostaną ograniczone. Jest to bardzo duża inwestycja. Będziemy dążyli, żeby te 

uciążliwości zlikwidować. Z inwestycji drogowych to wiecie, które drogi są wykonane a które są w 

toku. Przygotowywane są dokumentacje na pozyskiwanie środków na drogi gminne. Poinformował, że 

wpłynęło pismo ze Starostwa w sprawie ulicy Kozietulskiego. Otrzymaliśmy dofinansowanie w kwocie 

2 miliony złotych. Zaproponuję Staroście wykonanie jeszcze dróg Lewiczyn – Bodzew, Skurów – 

Wilczogóra oraz Bodzew – Goszczyn. Poinformował, że nie podpisze umowy na budowę klubiku 

malucha w Starej Wsi, ze względu na sposób finansowania. Projekt był na 10 dzieci, koszt milion a 

dostaniemy 300.000,00 zł. Poinformował, że możliwe jest otrzymanie dofinansowania na budowę 

kanalizacji Mała Wieś – Rębowola. Poinformował, że będzie budowa osiedla mieszkaniowego na 

Odrzywołku. Dodał, że będzie też modernizacja oświetlenia ulicznego połączona z pracami 

prowadzonymi przez PGE.  

Pani Bożenna Korzenko  

Zwróciła się z pytaniem na jakim etapie są prace związane z liniami kolejowymi do Centralnego Portu 

Komunikacyjnego.  

Pan Władysław Piątkowski  

Na dziś jest to przytrzymane.  

Pani Marzena Kołacz – Rosołowska 
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Poinformowała, że organizowane są spotkania ale przedstawiciele CPK nie biorą w nich udziału. 

Dodała, że wystosowała pismo, ponieważ do końca czerwca miały zostać określone 5 wariantów 

przebiegu linii kolejowych. Nie zostały przedstawione. Uzyskałam odpowiedź, że jest wstępna 

preselekcja ale ostatecznie będzie wiadomo na przełomie 2023/2024 roku. W lipcu lub sierpniu 

wystosowali pismo z zapytaniami o różne miejscowości. Było oświadczenie Wójta w sprawie których 

miejscowości były zapytania. Na podstawie tych zapytań można domniemywać który wariant jest brany 

pod uwagę.  

Pan Bogdan Zakrzewski  

Zwrócił się z pytaniem czy Park w Oczesałach będzie ogrodzony ze wszystkich stron. Zwrócił się z 

pytaniem również o drogę gminną w Oczesałach.  

Pan Władysław Piątkowski  

Odpowiedział, że musi być decyzja Rady i środki na położenie destruktu na tej drodze.  

Odniósł się do kwestii dofinansowania dla parafii na zabytki.  

Poinformował, że nie wycinamy alejki lipowej. Dodał, że wydał zgodę na korzystanie z alejki na czas 

budowy fotowoltaiki i olejarni. I wydana została zgoda na wycięcie 4 drzew bo będzie budowany zjazd 

na teren parkingu.  

Pkt 18.  

Pan Bogusław Sikorski stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim za przybycie i 

zakończył obrady LIV Sesji Rady Gminy.  

Sesja trwała od godziny 10.15 do godziny 13.55 z przerwą w godz. 11:50-12:05.    

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Rady Gminy 

Bogusław Sikorski 

 


